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Madaras  Annamár ia ,
Somogyi  J. Lászlóné,
Tul ipánt  László i rodaveze tők,
Für jes  Lászlóné  mb. i rodavezető ,
Drágánné  Fülöp Éva t i tkár,
János iné  Izsó Ildikó közigazgatás i  s zaktanácsadó,
György  Beá ta  személyzet i  szakreferens ,
Szabóné  Czi fra Mel inda  főelőadó,
Tavasz iné  Engi  Mar i anna  t i tkár,

dr. Fehérvár i  László a VÖKV igazgatója,
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Armás  János a NAPLÓ részéről ,

Nagy Erzsébet  Andrea  j egyzőkönyvveze tő
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L e s z k o v s z k i  Tibor:
El őszö r  néhány dologról  t á j ékozta tó t  szere tnék adni,  mielőt t  a nyi lvános ülés 

egy napi rendjére  és a zár t  ülés egy napi rendjére  j avas la tot  tennék,  hogy a 
j e l en lévő  sajtó képviselője is tudjon dolgozni .

J anuá r  11-én talá lkoztunk utol jára.  Azóta  j ónéhány  esemény tör tént .  Nagyon 
röviden szere tnék tá jékozta tás t  adni az elmúlt  négy hét eseményeiről .

A Központ i  Környezetvédelmi  Alaptól  Várpalota  és térsége,  mint  cél társulás  
k apo t t  a gázhá lózat  és a c sa tornahá lóza t -ép í t éshez  vissza nem tér í t endő 
t ámoga tás t .  A szerződésben vállalt  pontok  egyike,  hogy öt éven belül teljes 
ú te l l enőrzés t  t ar that  a Központ i  Környeze tvédelmi  Alap - je lentem,  mind a két 
esetben tar tot t .  Tehát  j anuá r  13-án jö t t  el az Úr, a gázhá lóza t  minden 
s zempontbó l  egyeztetésre  került ,  az ér intet t  polgármesterek és a hivatal  
szakember e inek  a bevonásával ,  köve tkező  héten csü tör tökön jö t t  vissza.  Az 
ér t ékelő  j egyzőkönyv  tanúsí t ja,  hogy a szerződésben vállalt  köte leze t t sége inknek 
minden szempontból  eleget  te t tünk,  rendben van. Köve tkező  héten 20-án 
megje len t  a másik szakér tő Úr, ő a szennyvízhálózat ra ,  szennyvízt i szt í tó- te lepre,  
komposz t á l ó  telepre felhasznál t  Központ i  Környezetvédelmi  Alappal  kapcsolatban 
számol t a to t t  el bennünket .  Egy napos  vizsgálat ,  j egyzőkönyvezésse l  öt  órára 
be fe j eződö t t  maximál is  megelégedésére  mindkét  fél számára,  úgymint  a 
cél t ársulás  és úgymint  az el lenőrzést  végző számára  is. Tehát  e l számol tunk az 
Alap felé,  az u tóel lenőrzés  ezt  az egész t énykedés t  j ónak  minősí tet te.

J anuá r  14-én a városban önkormányza t i s ág  területén működő  valamennyi  
é rdekvéde lmi  szerv képviselőjével  t a l á lkoz tunk az első emelet i  kamara t e remben  és 
az idei köl t ségvetéssel  kapcsola tos  é rdekegyez t e tő  tárgyalás t  lefolytat tuk.  Az 
egészségüggyel  mi direkt  kapcsola tban nem vagyunk f inanszí rozás  szempont jából ,  
a szakszerveze t i  t i tkár  akkor  még nagyon kevés olyan konkré t  információval  
r ende lkeze t t ,  ami rájuk vonatkozik.  Oktatás ,  Zeneiskola,  óvoda,  közművel ődés  
t e rüle tén  dolgozó  reprezenta t ív  képviselők e l fogadták azt  az alapál lást ,  amit 
j a n á u r  11-i ülésén az ülés végén a Képvise lő- tes tü le t  e l fogadot t  a köte lező 16 %- 
os bé remelésen  tú lmenően,  hogy egyéb köza lka lmazot t ak  számára  11 %, a 
26 . 000 , -  Ft - ról  29 .500, -  Ft - ra  fe l emelendő közt isztviselői  alapi l letmény és a 
pó t l ékok  alapjául  szolgáló 15.000,-  Ft - ra  t ör t énő  felemelés.  Ehhez  annyi t ,  hogy 
nyi lvánvalóan a köl tségvetési  rendelet  t á rgya lásakor  lesz megtárgya lva  
va l amennyiünk  által. Ez nem azt jelent i ,  hogy 13 és 16 %-os  béremelés  lesz, 
ugyanis  a köte lező soros előlépések ha tására  plusz 1 % mindkét  á l lományra  
ga ran tá l t an  rájön,  a képletek és a t ényszámok is ezt  mutat ják,  amit  
t e r v s zá mo kk én t  fogunk a Képvise lő- tes tü le t  elé terjeszteni .  Tehát  az 
érdekegyez t e tés i  kö te leze t t ségünknek 14-én eleget  tet tünk.

J anuá r  18-án kezdtük el a köl t ségvetés i  t árgyalás t  és azon a héten mindennap 
t á rgya l tunk.  Volt  amikor  egyszerű volt  a dolog,  volt  ahol  egy kicsit  
időigényesebb.  A kötelező vál lalandó do lgoka t  soronként ,  té te lenként ,  bérre,  
dologi ra ,  összműködés i r e  leegyeztet tük,  el fogadtuk,  fejlesztési  do lgokba  
befogandi  egyenlőre  nem tudtunk semmit .  A köve tkező  két  és fél hét  fe ladata  
lesz, hogy  közösen  megegyezzünk,  hogy mire jut ,  mire nem jut.  Az első összegzés  
végszáma 215 millió Ft körüli  mínusz.  Nagyarányú  fej lesztést  nem fogad tunk  be. 
Az Idősek  Napközi  Ot thonának  50 db székpót lásá t  nem tudtam befogadni .  A 
munka t e r ve t  ahogy el fogadtuk,  ahhoz  képest  annyi t  kérek a Képviselő- tes tüle t től ,



hogy ütemesebb munkavégzés  érdekében a köve t kezőben  menjünk:  c sütör tökön 
elnöki  fórum,  megkapj a  mindenki  a köl t ségvetés i  r ende le t  anyagát  legkésőbb 
pén tek  délutánig és a j övő  héten el indulunk.  Ma kér tem az i rodavezetői  
é r t ekez le ten  mindenki t ,  hogy minden bizot t sági  ülésen minden szakér tő legyen 
ott ,  hogy saját t e rü le t ének  számai t  tudja védeni ,  magyarázni ,  indokolni .  Tehát  
nem 25-én,  hanem 18-án lenne az a testület i  ülés,  ahol a köl tségvetési  
r ende l e tünk  e l fogadás ra  kerülne.  Ennek több vonza t a  is van.  Egyrész t  az, hogy a 
Képvi se lő- t es tü l e tnek  dönteni  végérvényesen abban is kell,  hogy a számok 
tükrében  például  amit  a tá jékozta tóban Tör zsök  Károly  a lpolgármester  úr is 
e lmondo t t  és minden egyes egyeztetés  alkalmával  e lmondtunk,  nem lehetet len 
olyan al ternat íva,  hogy nem 12 %, hanem 1 1 %,  nem 29.500, -  Ft-os 
közt i sztviselői  alapi l letmény,  hanem csökkente t t ,  vagy marad az összeg.  A 
Pénzügyi ,  Köl t ségvetés i  és Revizori  I roda  dolgozói  do l goznak  az a l ternat ívákon,  
ju s son  is maradjon  is elv alapján,  valahol  a t es tület  meg tudjon egyezni  
önmagáva l .  Ennek tükrében tudnak az in tézmények  lépni és minden ér intet t  
köza l ka l mazo t t  és közt i sztviselő be tudja kalkulálni  végérvényesen  a rendelet  
e l fogadása  után,  hogy a saját  pénztárcájában mivel s zámolha t  és mikor tól .  A 
másik dolog,  ha ez így e l fogadásra  kerül ,  akkor  is ápril is 3-án lesz az első fizetési 
nap,  amikor  v i s szamenőleg  az emelt  bért  az ér inte t t ek köre  megkapja.

Tr ans  Elekt ro  képviselőivel  folytat tam tárgyalás t  26-án.  Ebben az évben az 
engedé lyez te tés  éve végső dokument umok  e lkészí tése  az új 150 MW-os  blokknak,  
de t ényleges  előkészí tési ,  kivi telezési  munkák is megindulnak  a bontási  munkával .  
Vá rha t óan  e hónap  végén,  jövő hónap elején fe lvonulnak  Inotán és az új 
be ruházás  helyének előkészületei  be indulnak.  Egyez t e t ések  vannak még,  az MB 
Rt. szolgál ta tás i  sze rződés  végleges formában t ö r t énő  aláí rása várat ik magára,  
miszer in t  2002.  j a n u á r  1-től a 150 MW- os  blokk tel jes t e rmelésé t  garantál t an 
á tveszik,  de 95 % biz tonságú,  hogy beruházási  p rogr am indul.

27-én  t a l á lkoz tunk  a környékbel i  polgá rmes t e rekke l ,  majd a részletes 
anyagoka t  később i smer te tem.

Vol t  még egy t a l á lkozónk,  egy mexikói  befekte tő  csopor t ta l  20-án,  ahol 
T ö r zs ök  Károly  a lpo lgármes t e r  úrral  ve t tünk részt  este 18,00 órától ,  amikor  is 
üzeml á t oga t á s  vol t  a kohóban  és az ön tödében  este 19-20 óra magas latában.  Egy 
rendkívül  kecseg te tő  dolog.  166 millió dol láros  befektetés  három éves 
p rogr ammal ,  mot o r b l okk  és öntöde  előkészí tés ,  900 fős munkahel lyel .  A pénteki  
ér tesí t és  szer int  március  elején j önnek  vissza a részle tek t árgyalása  ügyében.  Ez a 
t árgyalás  a Kohó  Kft . ,  az ipari park ügyveze tő  i gazga tó ja  és az önkormányzat i  
veze tés  közös  t á rgya lássoroza ta .  Nagy r eményeke t  nem szabad táplálni ,  ugyanis  
nemcsak  Magy a ro r s zág o n  több te lepülésen j á r na k  és é rdeklődnek,  hanem a 
környékbel i  o r s zágokban  is. Nyi lvánvalóan,  hogy egy ekkora  beruházás  igen 
körü l t ek in tő  munka .  Ajánlat téte lben sem mindegy,  hogy hogy vagyunk.  Itt 
m o nd o m el, hogy várha tóan  j övök  a t á rgya lások e r edményekén t  olyan kéréssel  a 
tes tüle t  felé,  hogy további  engedményeket  t együnk.  A tárgyalás  kapcsán csak egy
két  do lgo t  emelnék ki. 10-15 dol lárról  vol t  szó m2-enként  úgy,  hogy a 
t e l ekha tá ron  ot t  van az összes infras t ruktúra .  Tehá t  kiépí te t tük az utat ,  a 
szükséges  kapac i t ás r a  odavi t tük a vizet ,  a gázt ,  a vi l l amosenergiát ,  egyebeket .  
Kapásból  vita volt ,  hogy más t e lepüléseken ingyen a jánlot ták a telket ,  akkor  
l éptem más i rányba.  Al ternat ívaként  azt  t udom mondani ,  itt vannak most  a 
csa t lakozás i  pon tok ,  s két  nagyságrenddel  kisebb összegér t  beszél jünk a "szűz" 
t erület ről .  Er re  j ö t t ek  a másikkal ,  hogy az öt év adóment es ség  lehet -e  10? Azt
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válaszol tam,  hogy mindegyik tárgyalási  alap 900 főnél .  Lényeg az, hogy ajánlati 
c somagot  általuk összeál l í tot t  kérdéssor  alapján - ami várha tóan a héten 
megérkez ik  - össze fogunk állítani és addig ütjük a vasat ,  amíg meleg és addig 
r eménykedünk,  amíg a döntés  megszület ik.  A négy tagú tárgyaló gárdából  három 
volt  mexikói ,  egy peidg francia.

Eredményes  tárgyalás t  folytat tunk a Műemlékvédelmi  Felügyelőséggel ,  a 
t e rvezőkkel ,  a Kincstári  Vagyoni  Igazgatóság és a Vegyészet i  Múzeum embereivel  
a vár további  sorsát  i l letően.  Amit  kiküldtünk mil leniumi anyagot  minden 
képviselőnek,  van benne egy 162 millió Ft -os program,  tu l a jdonképpen  ennek a 
tárgyalásnak az e redményeként  ők ál l í tot ták össze és küldték el. A délkeleti  
t o ronyban bővülne a kiállítói tér, ami alapján a helytör ténet i  kiáll í tás fel tétele 
kialakulna,  a Vegyészet i  Múzeum arrébb menne és a kapu feletti  Corvinteremnél  
gondo lkodha t unk  abban,  hogy megkapjuk protokol l  t e remnek,  házasságkötő  
teremnek.  Nyi lvánvalóan a födémtervezet te l  sz inkronban ennek a funkciónak a 
k i szolgálásához iroda,  vizesblokk és egyéb beépí tésével  is számolnak.  Bővebb a 
progam,  mert  benne van az északi  fal, az udvar  bejárat  felőli falának rendbetétele ,  
további  helyreál l í tások előkészí tése,  f reskók megmentése .

Holnap újabb tárgyalás  lesz a vagyonosz tozkodás  t erületén a péti 
önkormányzat t a l .  Amit  kér tek elsődlegesen,  hogy az 1997. szep tember  30-i 
á l l apotnak megfelelő por t fol ió egyeztetése,  tehát  milyen részvények hogyan 
vannak és a két testület  által e l fogadot t  osztozási  elv alapján kidolgozni  azt,  hogy 
melyik csomagból  Pé t fürdő milyen arányban részesülhet ,  nyi lvánvalóan a két 
bizot t ság által összehangol t  dolgot  hozzuk a testület  elé.

DH Film és Reklám Bt. december  17-én megkerese t t  egy levélben,  aminek a 
lényege a következő:  "a Duna  TV Rt. és az Országos  Műemlékvédelmi  Hivatal  a 
DH Film és Reklám Bt. közreműködéséve l  immár negyedik éve mutat ja  be a 
magyar  városok múlt jával  és műemlékeivel  fogla lkozó produkciói t .  "Amiről  a 
kövek mesélnek" - Tör téne lmi  városok címen havonta  sugár ozza  a Duna 
Televízió.  A három év alat t  több,  mint  36 várost  i smerhet tek meg a Duna 
Televízió nézői .  Jelenleg Miskolc,  Szentgot thárd ,  Sümeg fe ldolgozását  végezzük.  
Várpalota  bemuta tásá t  szere tnénk beépí teni  a Duna TV 1999. évi sugárzási  
tervébe,  amely az Önök városának t ámogatása  esetén lehetséges."  200 eFt-ot  
i rányoz elő, és erre válaszol tam,  hogy tárgyalásra  készen állok.  A mai nap jö t t  a 
levél,  miszer int  "A film elkészí téséhez  javas lom az alábbi t émák megvi ta tását :  1. 
Bemuta t ás ra  kerülő helyszínek,  2. Szakanyag i smer te tők,  3. Forgatás i  helyszínek 
biztosí tása,  4. Technikai  l ehetőségek (e lekt romos  áram,  megköze l í t he tőség  stb.),  
5. 6 fős stáb e lhelyezése és el látása 3 napra,  6. Forgatás  időpont ja ,  7. Adás 
időpont ja ,  8. Anyagi  t ámogatás ,  9. Videokaze t t ákka l  kapcsola tos  j ogok . "  Van egy 
másik ajánlat ,  miszer int  "A műsorok  gyártásával  megbízot t  DH Film és Reklám 
Bt. a f i lmek sugárzásá t  követően  2 példány VHS kazet tá t  ad át a város 
Polgármes ter i  Hivatalának,  hogy azt helyi kábel televízión,  vagy a testvérvárosi  
t a l á lkozókon bemutathassa . "  Ezeknek a részle teknek a t á rgyalásáér t  a 
közel jövőben érkezik a Duna  TV megbízot t ja.

A másik megkeresés  a Dél-Alföldi  Média  Kft - től  é rkeze t t  j anuá r  19-én.  A 
lényegét  mondanám.  "Az ország készülődik a mil lenniumi  ünnepségekre ,  
ó p  usztaszer  kiemel t  szerepet  já t szik a magyar  ál lamiság kialakulásában,  s néhány 
beruházással  gyarapodik  ezekben az években.  Tár saságunk éppen a nemzet i  célok 
megvalósí tása  é rdekében építi a Megmaradás  Falát ,  amelyre már eddig is sok 
önkormányza t  helyezte el gráni t lapját ,  vagy címerét ."  Elküldték a
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sze rződés t e rveze t e t ,  mely szer int  "A szerződés  tárgya:  rek lámszerződés . ,  A 
r ek l ámsze rződés  időtar tama:  1999. j a nu á r  1-től érvényes  a felek egyszeri  
a l ka l omra  kötik.  A DAM Kft. köte lezet t ségei :  a.) a DAM Kft. vállalja,  hogy 
Ópusz t a sze ren ,  a Magyar  Vi lágfalu terüle tén felál l í tot t  Megmaradás  Falában 
elhelyezi  az ál tala l egyár tot t  37x22 cent iméteres ,  első osztályú vörös  gráni tból  
készül t ,  fehér  fel iratú lapot ,  amelyre  a V ÁR P A L O T A  VÁROS 
Ö N K O R M Á N Y Z A T A  szöveget  véset te.  Ezt  legkésőbb 1999.  augusztus  10-ig a 
végleges  helyére beépít i ,  más gráni t l apokkal  és c ímerekkel  együt t ,  b.) A 
g rán i t l apró l  ké t sz ínnyomású műanyagká r tyá t  ad a megrende lőnek ,  amely a 
t u l a j don j ogo t  igazol ja,  s azt,  hogy a megrendelő  ezzel járul t  hozzá  a Magyar  
Vi lágfalu épí téséhez.  Ezér t  a tu l a jdonjogér t  a társaság oszta l ékok nem fizet,  c.) A 
D AM  Kft.  vállalja,  hogy ezt a gráni t t áblá t  legalább harminc  évig megőrzi ,  
ka rban tar t j a ,  s ha megrongá lódik ,  akkor  saját  köl t ségén újra elkészí t tet i .  A tábla 
ha rmi nc  év után is a Megmaradás  Falán marad,  de új s zerződés  szabá lyozza  a 
r ekons t r ukc i ó  köl tségei t ,  a tu l a jdonjog vál tozat lan hagyása  mellet t ,  d.) Ez a 
r ek l ámár  csak a Magyar  Mi l lennium idejére és csak az ö nk or mányza t ok r a  
é rvényes . "  Végül ,  de nem utolsó sorban 30 eFt + 25 % ÁFA-ér t  vál lal ják ezt a 
t énykedés t .

A Bakonykarsz t .  Rt-től  személy szer int  Jegyző úr kapot t  egy át i ratot ,  melyben 
a s zennyvízbekötésekrő l  van szó. A környező  te lepüléseken - Ősi, Tés,  Öskü -, 
ahol  nul láról  indul tak,  30-40 %-ot  tud tak  produkálni ,  mert  ennyi kellett ,  
min imum 20, hogy a szennyvíz te l epen a biológia egyál talán működjön .  Mi 
k edvező  helyzetben vol tunk,  mert  ná lunk eleve 50 % körül  volt  a bekötés .  A múlt  
év adata i t  f igyelembe véve j anuár ban  3 .504 ivóvíz bekötéssel  szemben 1.190 volt  
a szennyvízbekötés  (33,96 %),  decemberben  3.527 volt  a v í zbekötések  és 1.383 
vol t  a szennyvízbekötés  száma,  tehát  39,2 %. Magyarul  meg kell t a lá lnunk azt  a 
formát ,  hogy a szennyvízbekötések  száma rohamosan  növekedjen.  Azér t  épí te t tük 
a rendszer t ,  hogy ne szennyezzük a kö rnyező  talajközel i  vizeket ,  ennek t együnk 
is eleget .

F e b r u á r  13-án lesz a közt i sztvi se lők bálja.  Lassú Tamás  képviselő úr által 
t ö r t én t  az egyeztetés ,  hogy a spor tbál  február  20-án lesz, most  nincs ütközés .  
M indké t  helyről  nagy t i sztelet tel  mindenki  a szervezők által nevemben 
meghíva to t t .  Bérezés  Beátánál ,  György Beátánál  és Szabóné  Czi fra Mel indánál  
l ehet  kapni  be lépőket ,  azt  hiszem mindenki  értesí tést  kapot t  meghívó formájában.

A n a pokban  elkészül t  a rövidí tet t  vá l toza ta  az idei év te rveze t t  p rogramja inak ,  
melyet  l e fordí t t a t tunk és a t es tvérváros i  kapcsola tok kere tében Wolfsbergbe,  
Pe t roz sénybe ,  Kör möcbányár a  és négy olasz te lepülésre  elküldtük,  hogy tudják 
m a g uk a t  tájolni ,  hogy mikor ,  hol mit  r endezünk ,  várjuk őket  t isztelet tel .

Képvi se lő tá r sa im megkapt ák  a V RE I PO  által összeál l í tot t  záró anyagot  Kiss 
László  aláí rásával ,  használ ják ütemszerűen.

A t isztel t  Képvise lő- tes tü le t  Do m o k os  Is tván képviselő úr indí tványára  1 millió 
F t -o t  megszavazo t t  a t iszai árvíz idején.  Kér tük a Magyarok  Vi lágszövetségét ,  
hogy adjanak  t á jékozta tás t  arról ,  hogy hová  kerül t  a pénz felhasználása.  Ezzel  
kapcso l a tban  28-án kaptam a köve t kező  levelet:  "A Magyar  Segélyszolgála t  
Alapí tvány Kárpátal j a  megsegí tése  a l számlára  ezidáig mintegy 22 mill ió Ft 
é rkezet t .  Egyez te tve  a kárpátal jai  é r in te t t ekkel  - akiktől  úgy ér tesül tünk,  hogy 
már  megfe lelő  mennyiségű meleg ruha,  t a r tós  élelmiszer,  gyógyszer ,  t i szt í tó-  és 
f e r tő t l en í tősze r  érkezet t  az árvízsúj tot t a  t e rü le t ekre  - a pénzt  a tavaszi  új jáépí tés  
megkezdésé i g  a számlán kamatoz ta t juk .  A pénz elosztása kura tór iumi  rendszerben
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tör t énik  majd.  A kuratór ium tagjai a Kárpátal jai  Magyar  Kulturál is Szövetség,  a 
Kárpátal jai  Magyar  Pedagógusszövetség,  a Kárpátal jai  Református  Egyház  és a 
Kárpátal ja i  Katol ikus  Egyház képviselőiből  áll. A kuratór ium elnöki t isztét  dr. 
Soós Kálmán,  az MVSZ Ukrajnai  Országos  Tanácsa  elnöke látja el. A kuratór ium 
az a dományoka t  az árvízsúj tot ta t érségekkel  kapcsolatos  teendők el látására,  a 
magyar  oktatási  intézmények fej lesztésére,  cél i rányos szociál is - kari tat ív 
t evékenységre  kívánja fordí tani .  Kérem tolmácsol j a  köszöne tünke t  Várpalota  
Város  ö n k o r m á n y z a t a  Képvise lő- tes tü le tének nagylelkű és önzet len 
felajánlásáér t .  Eredményes ,  jó munkát  k ívánva Mindannyiuknak t isztelet tel  
üdvözl i :  Hu t t e r e r  Éva kárpátal jai  referens."

A Földművelés i  és Vidékfej lesztési  Minisztér ium Veszprém megyei  
Földművelés i  Hivatala  küldte j anuár  20-án azt  a levelet  nekem címezve,  melyben 
t á jékozta t ,  hogy "1998.  december  4-én kelt  1506/1998.  sz. levelünkben 
megfoga l mazo t t aknak  megfelelően a Földművelési  és Vidékfej lesztési  
Minisz tér ium 1999. j anuár  1-től f a lugazdász  hálózatot  hozot t  létre.  A 
fa lugazdászok  tevékenységi  köre a köve tkezőkre  terjed ki: A termelők folyamatos  
t á j ékoz t a t ása  a kormányzat i  döntésekről ,  valamint  az agrár  támogatás i  
fel tételekről .  Az egyes mezőgazdasági  t evékenységekhez  kapcsolódó igazolások 
kiadása,  e l számolása,  el lenőrzése.  Tapasz ta la tok ,  adatok,  termelési  információk 
gyűj tése.  Az agrárpiac  szabályozásával  összefüggő feladatok végzése (pl. termelő 
és ér tékes í tő  szervezetek lét rehozása) .  A termelők regiszt rációja,  i l letve a 
termelői  adatbázis  kezelése.  Termésbecs lés ,  elemi károk felmérése.  Részvétel  a 
térségfej lesztés i ,  vízgazdálkodási  és környezetvéde lmi  feladatok el látásában.  Az 
EU- in t egrác ióva l  kapcsolatos  koordinác iós  információk továbbí tása,  valamint  az 
ezzel  kapcsola tos  l ehetőségeknek térségi  adaptálása.  Együt tműködés  a települési  
önkor má ny za t o k  i l letékes szerveivel ,  t á j ékozódás  az önkormányza t  t erüle tén lévő 
utak á l l apotáról ,  a termőföld rendel t e t ésszerű  hasznosí tásáról ,  mindezen 
v i szonyokról  a j egyzők  folyamatos t á jékozta tása .  A falugazdász hálózat  igazán 
h a t ékonyan  csak akkor  tud t evékenykedni ,  ha az önkormányza tokka l  szorosan 
együt tműködik .  Kérjük,  hogy - amennyiben erre mód és l ehetőség van - a 
t e l epülés re  delegál t  kol léga számára  az előzetesen egyeztetet t  i dőpontokban  
fé l fogadási  l ehetőséget  biztosí tani  sz íveskedjenek."  Szeretném elmondani ,  hogy a 
fa lugazdász  személyében vál tozás nem köve tkeze t t  be, Buti Sándor  látja el 
Várpalo ta ,  Inota,  Öskü,  Pét fürdő,  Sóly,  Hajmáskér ,  Tés, Szápár ,  Csetény,  Jásd,  
Ősi vona t kozás ában  ezt a ténykedést .  Hétfői  napokon a Polgármes ter i  Hivatal  
124. számú,  országgyűlés i  i rodában tart  f ogadóórá t .

J anuá r  20-án é rkezet t  levelet  szere tnék i smertetni ,  melyet  a Veszprém Megyei  
Rendőr főkap i t ánys ág  gazdasági  helyet tese  küldöt t  szíves t á j ékozta tásul  a 
Várpalota i  Rendőrkapi t ányság  e lhelyezése tárgyában az Országos  
Rendőr főkap i t ányság  által hozzájuk e l jut ta tot t  ál lásfoglalásról .  Zsuppán Antal  r. 
a lezredes  küldte  az ORFK-tól  a levelet .  "Hiva tkozot t  számú át i ratára - amelyhez 
csatol ta  Leszkovszki  Tibor  polgármes t er  úr Kiss Mihály r. ezredes főkapi tány,  a 
Várpa lo ta  Rk új elhelyezésével  kapcsola tban írt levelét  - az alábbiakról  
t á j ékoz ta tom:  Az ORFK gazdasági  fő igazga tó j a  egyetér tet t  a Várpalo ta  Rk 
részére  fela jánlot t  volt  "Ifjúsági Ház" épüle tegyüt t esének rendőrkap i t ánysággá  
tö r t énő  alakí tásával .  Jelenleg az Önök által készí t tetet t  átalakítási  p rogr amte rv  
vázla t szerűen elkészül t  és azt a r endőrszakmai  szervek véleményezik.  
Va lósz ínűnek látszik ezen vázlat terv j övőbeni  á tdolgozásának szükségessége,  
mert  a földszinten kialakí tandó lőtér  helyet t  megfelelő nagyságú
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igazga tásrendésze t i  i rodákat ,  fogadóteret ,  középfo lyosóró l  nyíló további  i rodákat  
és megfelelő nagyságú öl tözőket ,  bünje lkamrákat  stb. kell tervezni .  Megyei  lőtér 
kialakí tása ezen lé tes í tményben több szempontból  nem indokol t .  Az indokoka t  a 
rendőrszakmai  vé lemények beérkezése után soron kívül fogjuk az Önök részére 
megküldeni .  A fent iek f igyelembevételével  kialakí tot t ,  le t i sztázot t  koncepc ió  
i smeretében - a kivi telezés  előkészí téseként  - 1999-ben készülhet  el az építési 
engedélyezés i  dokumen t ác i ó  a köl tségbecsléssel ,  majd a t ender t erv .  A következő  
évek köl t ségvetés i  t ámogatásából  részünkre  j óvá hag yá s r a  kerülő beruházási  
kere tek függvényében  tudunk csak - a BM Műszaki  Főosz tá ly  j óváhagyása  mellet t  
- felelősen nyi latkozni  a kivi telezés ü temezésé re  vona tkozó l ag .  Kérem Igazgató 
úr szíves in tézkedésé t  - az ütemezést  i l letően - po lgá rmes t e r  úr t á jékoztatására . "

E pi l lanat ig az OEP II. fokú határoza ta  érvényes ,  mely szerint  a privat izál t  
szakel látás  kere tében  az ideggyógyászat  16 óráját  nem fogad ták  el. Prof.  dr. Mikó 
Tivadar  által aláírt  levél külön kitér erre az el látási  dologra .  Azt  írja, hogy "a 
General  Medic ina  Egészségügyi  Szolgál tató Kft. ideggyógyásza t  16 szakorvosi  
órá ra  nem rende lkez ik  ÁNTSZ engedél lyel ."  Amit  mi 1 55/1998.  ( VI I . 2.) számú 
képviselő- tes tüle t i  ha t á r oza tunkban  leír tunk,  az a köve tkező :  "Várpalota  Város 
Önkormányza t i  Képvi se lő- t es tü le t e  hozzájárul  ahhoz,  hogy a General  Medicina 
Egészségügyi  Szolgá l t a tó  Kft. az alábbi j á r óbe t eg  szakel látás i  fe ladatokat  1999. 
j anuá r  1-jétől á tvegye és az el látást  terület i  el látási  kö te leze t t ség  vállalalásával  
Várpa lo ta  és vonzás kö r ze t e  (Pét fürdő,  Berhida,  Ősi,  Öskü,  Tés)  lakossága részére 
biztosí tsa:  szemészet i  szakrendelés ,  ideggyógyászat i  szakrendelés ,  reumatológiai  
szakrendel és  ..." A Genera l  Medicina Egészségügyi  Szolgá l ta tó  Kf t -nek kiadot t  
ÁNTSZ ha t á r oza t  - mondják  nekem,  hogy vegyem tudomásul ,  hogy ez ugyan az - 
neurológia i  szakrendelés t  engedélyezet t .  Vi t a tkozzon  a szakma róla,  hogy a 
neuro lógia  és az ideggyógyásza t  szinonim foga lom-e ,  mennyi re  átfedő,  mennyi re  
ugyanaz.  Lényeg az, hogy prof.  dr. Mikó Tivadar  úr azt  mondja ,  hogy az nem az. 
Nagyon sajnálom,  hogy amit  mi kér tünk és a beadványban elment ,  erre az ÁNTSZ 
így reagál t ,  mos t  ennek a vi tának az alapja.  Remélem,  hogy peren kívüli 
egyezséggel  meg fogunk egyezni ,  ugyanis  per re  vi t te a do lgot  Várpalo ta  Város 
Önkor mányza t a  nevében a polgármester ,  dr. Mar toncs ik  Józse f  ügyvéd úr 
köz reműködéséve l .

Holnap  reggel től  az Önkormányzat i  Szervezés i  I roda  könyvtárában 
megta lá lha tó  mindenki  által a Közép-Dunántú l i  Regionál i s  Fej lesztési  Ügynökség  
által e lkész í t t e te t t  anyag,  aminek címe: Közép-Dunán t ú l i  Terület fej lesztési  
Koncepc ió .  Március  22- ig írásban lehet  közölni  az észrevét e leke t  és az 
i l l e tékeshez el jut tatni  Székesfehérvár ra .  A megyei  koncepc ió  megtör t én t ,  a múlt  
héten foly t a to t t  egyez te tő  t á rgya lásokon a po lgá rmes t e rekke l  abban egyeztünk 
meg,  hogy mindenki  a saját  köl tségvetés i  r ende le te  f igyelembevételével  állást 
foglal ,  aminek közös  döntés  lesz a végeredménye .  Er re  a megyei  anyagra  
t ámaszkodva  Várpa l o t a  és kistérségi  fej lesztési  koncepc ió t  j avaso lom a 
tes tüle tnek ebben az évben elkészí t tetni ,  amely alapjául  szolgál  a t e lepülések - 
ezen belül Várpa l o t a  - marke t ing t e rvének  az e lkészí téséhez.

A k öve t kező  téma  amit  meg kell eml í tenem a kórházfej lesz tés ,  ezen belül a 
gép-  és műszerfe j l esztés .  A fej lesztés alapjául  szolgáló anyagot  a kórház  
igazga tója  adta.  Hat  tétel t  kérnek megf inanszí rozni  a hat  település  által,  ez 27,5 
millió F t -o t  tesz ki. Ahogy e lmondtam a Városi  Televíz iónak,  hogy a péti 
Po lgármes t e r  asszony azt mondta ,  hogy a tavalyi  összeget  tudja adni,  amely 4
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millió Ft volt. Berhida  község kerek 120 eFt-ot  adományoz .  A többi  település 
semmit  nem tudot t  ígérni.

A központ i  ügyelet  pr ivat izációjára dr. Szalai Mar ianna  adot t  egy javaslatot .  A 
polgármes t erek  azt kér ték,  hogy a holnapi  napig bezáróan legyen pontos í tva  mind 
a működési ,  mind a fej lesztési  köl tség privat izál t  formában.  A megegyezés  szerint  
ha holnap ezt az anyagot  megkapom,  szerda délután folytat juk a tárgyalást .

A tüdőszűrő  új rön tgengép  beszerzéséhez  8 millió Ft -ot  kel lene biztosí tani .  
Csak a kórházi  műszerhez  van hozzájárulás ,  ehhez nincs.  A meglévő gép 3,2 
millió Ft -os  javítási  köl tséggel  pár  évre megoldaná  a problémát .

Meg t ö r t én t  az egy éves működés  felülvizsgálata a Családsegí tő Szolgálatnál .  
Nagyon szeretnék,  hogy ha Várpalota  Város Önkormányza ta  hozzá járulna  ahhoz,  
hogy egy éves munka  ér tékelése  alapján módszer tani  köz po n t k én t  működne  a 
megyében az ál talunk fenntar to t t  szervezet .  Az ezzel kapcsola tos  előter jesztés  a 
februári  rendes ülésen kerül  a Képviselőtársaim elé. A Családsegí tő Szolgálat  
messze kimagasló a megyében.

A Zeneiskolával  kapcsola tban megál lapodásunk van, hogy a normat íván felüli 
részhez  igénybevétel  arányosan hozzájárul  Pét fürdő.  A szerint ,  hogy hány 
pét fürdői  gyerek van,  teljes szolgál tatást  vesz-e f igyelembe a Zeneiskolában.

A köl t ségvetés i  rendelet  tárgyalásakor  egyéb igények is vol tak a szakel látás 
részéről ,  melyeket  nem tudunk teljesíteni.  Jegyző úr és Szentgyörgyvár i  Éva 
egészségügyi  szakreferens  végigjár ta  az ér intet t  orvosi  rendelőket .  A szakmai  
minimum,  amit a Kormányrende l e t  előír,  hogy az önkor mányza t nak  biztosí tani  
kell,  eleve a megadot t  konf iguráció több mint 100 eFt-tal  többet  akar,  mint  az 
igényeket  kielégí tő konf iguráció  más cégtől  megkér t  ajánlata.  Másodszor  nem 
szakmai  minimum.  Ha r madszo r  ha az iskolai p rogramnak  eleget  tudunk tenni ,  én 
személy szerint  abból  tudok voksolni  10 egynéhány gép mel let t  az alapel látás  és a 
j á r óbe t eg  szakel látás  igényeinek kielégí tésére.  Ennyi t  szeret t em volna 
t á jékozta tásul  adni.

Domokos István, dr. Szabó Gyula képviselők 14,58 órakor megérkeztek. A 
létszám 15 fő.

Dr. F e k e t e  Antal  János:
Február  3-tól  a MEP heti egy alkalommal  fog ügyfé l fogadás t  biztosí tani .
Szerdán ülünk le ha rmadszor  a Palota  Szálló ügyében.  Most  j u t o t t unk  el abba a 

s tádiumba,  amikor  végül is a testületnek egy olyan anyagot  tudunk  adni,  amely 
alapján a végső döntés t  meg tudja hozni .  Eddig volt  egy előzetes  át tekintése  a 
hivatal  á t t e lepí tésének,  utána volt  egy helyszíni  bejárás és most  a harmadik 
a lkalommal  a Palota  Szál lóba a hivatalnak a funkcionál i s  e lhelyezését  tekint jük 
át. Ezután  valószínű,  hogy olyan al ternat ívák kerülnek a Képvise lő- tes tü le t  elé, 
ami alapján a döntés  megszülethet .

A bántai  kavicsbányának Domokos  István képviselő úr interpel lációja  nyomán 
u tánanéz tünk.  Er re  Tul ipánt  László i rodavezető  úr fog választ  adni a 
humuszletermelésse l  kapcsola tban.

Katona Csaba képviselő 15,02 órakor megérkezett. A létszám 16 fő.


